
新院長遴選消息(28-3-2013) 

 
新院長遴選委員會仔細考慮遴選過程中的各候選人，現選出溫司卡教授為獲推薦的候選

人。溫教授的現職是美國南衛理大學柏金斯神學院(Perkins School of Theology at 
Southern Methodist University)的新約教授。溫教授於幼年至初中期間在香港居住，後

移居美國。他曾於2001年擔任本院的訪問學者，在2008-2009和2011至今擔任本院碩士

課程(MDiv, MACS, MATS)的校外評審員，為提昇課程的教學水平提供意見。溫教授是

美國聖公會的牧師。 
溫司卡教授將會公開分享他的神學教育理念，日期定於四月三日，晚上八時至十時，地

點在容啟東校長紀念樓聖堂，歡迎各教職員、同學、校友和神學院的同行者參與，提供

意見。 

 
崇基學院神學院新院長遴選委員會 

 
News on Selection of Next Director of Divinity School of Chung Chi College 
(28-3-2013) 
 
Dear All, 
 
The Search Committee for the Next Director has carefully considered all available 
candidates in the selection process and would like to present the Rev. Prof. Wan Sze 
Kar (溫司卡教授) as the recommended candidate. Prof. Wan is currently Professor of 

New Testament at Perkins School of Theology, Southern Methodist University, USA. 
Prof. Wan spent his childhood to early teen years in Hong Kong and migrated to USA 
afterwards. He was our School's Visiting Scholar in 2001. He has been the external 
examiner / assessor of our School's master programmes (MDiv, MACS, MATS) 
during 2008-2009, and 2011 to present, providing advices on improving the standard 
of teaching and learning of the programmes. He is an ordained priest in the Episcopal 
Church of the USA.  
 
A public presentation by Prof. Wan and sharing session will be held on April 3, 2013 at 
8.00pm-10.00pm, venue at Chapel, President Chi-tung Yung Memorial Building. 
Teachers, students, alumni and other friends of Divinity School of Chung Chi College 
are cordially invited to join this presentation and sharing.  
 
Thank you! 
 
Search Committee for Next Director of Divinity School of Chung Chi College 


